

基督教宣道會錦綉幼兒學校通告（第 21 / 22-40 號）

有關幼小班學費安排事宜

敬啟者：

因應第五波疫情於社區迅速蔓延，政府在 2022 年 2 月 22 日宣佈本學年 3 月 7 日至 4 月 18 日提前放暑假（包括中、小學及幼稚園，國際學校及特殊學校）。在放假期間，本園保持校園內優質的衛生情況，為幼兒建立健康校園。有關幼小班學費安排如下：

月份	3 月	4 月	5 月	6 月	7 月	8 月
學費	已繳交 1515 元	不用繳交	照常繳交			
備註	按教育局批准，幼小班全年需要繳交 11 個月的學費，就是次特別情況，家長請按以上安排繳交學費，上課日則延至 8 月。					

有關 4 月復課安排家長須留意教育局之安排。以上各項，敬請家長垂注。

此致

各幼小班家長

基督教宣道會錦綉幼兒學校



校長：林琮美 啟
林琮美

2022 年 2 月 25 日

C. & M. A. Fairview Park Nursery School Notice(21/22-40)
The tuition fee arrangement for N class

25th February, 2022

Dear Parents :

In response to the rapid spread of the fifth wave of the epidemic in the community, the government announced on 22nd February, 2022 that schools will be closed for summer holiday from 7th March to 18th April (including primary and secondary schools, kindergartens, international schools and special schools). During the holidays, the kindergarten maintains high-quality hygiene conditions on the campus and builds a healthy campus for young children. The tuition fee arrangements for N classe are as follows:

Month	March	April	May	June	July	August
tuition fee	Paid \$1515	No need to pay	Pay as usual			
Remark	According to the approval of the Education Bureau, N class needs to pay 11 months of tuition throughout the year. This is a special case. Parents should pay the tuition according to the above arrangement, and the school day will be postponed to August.					

Parents should pay attention to the arrangements of the Education Bureau regarding the arrangements for the resumption of classes in April. All of the above, please pay attention to the parents.

Yours sincerely,



Helen Lam
Lam King Mei Helen
The Principal

基督教宣道會錦綉幼稚園通告（第 21 / 22-40B 號）

有關全日班學費安排事宜

敬啟者：

因應第五波疫情於社區迅速蔓延，政府在 2022 年 2 月 22 日宣佈本學年 3 月 7 日至 4 月 18 日提前放暑假（包括中、小學及幼稚園，國際學校及特殊學校）。在放假期間，本園保持校園內優質的衛生情況，為幼兒建立健康校園。有關各級全日班學費安排如下：

月份	3 月	4 月	5 月	6 月	7 月	8 月
學費	照常繳交				不用繳交	
備註	按教育局批准，全日班全年需要繳交 10 個月的學費，就是次特別情況，家長請按以上安排繳交學費，上課日則延至 8 月。					

有關 4 月復課安排家長須留意教育局之安排。以上各項，敬請家長垂注。

此致

各全日班家長

基督教宣道會錦綉幼稚園



校長： 林琮美 啟
林琮美

2022 年 2 月 25 日

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten Notice(21/22-40B)
The tuition fee arrangement for whole-day class

25th February, 2022

Dear Parents :

In response to the rapid spread of the fifth wave of the epidemic in the community, the government announced on 22nd February, 2022 that schools will be closed for summer holiday from 7th March to 18th April (including primary and secondary schools, kindergartens, international schools and special schools). During the holidays, the kindergarten maintains high-quality hygiene conditions on the campus and builds a healthy campus for young children. The tuition fee arrangements for whole-day classes are as follows:

Month	March	April	May	June	July	August
tuition fee	Pay as usual				No need to pay	
Remark	According to the approval of the Education Bureau, whole-day class needs to pay 10 months of tuition throughout the year. This is a special case. Parents should pay the tuition according to the above arrangement, and the school day will be postponed to August.					

Parents should pay attention to the arrangements of the Education Bureau regarding the arrangements for the resumption of classes in April. All of the above, please pay attention to the parents.

Yours sincerely,



Helen Lam
Lam King Mei Helen
The Principal